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Buhos: «El que hem aconseguit no
ens ho imaginàvem ni en el millor
dels somnis»
Parlem amb el cantant Guillem Solé sobre el 15è aniversari de la formació i el
seu concert commemoratiu celebrat aquest passat diumenge a Calafell
| L'espectacle, ple de col·laboracions, es va celebrar dins del marc del Calafell
Beach Festival

Buhos amb tots els col·laboradors | Arxiu Halley Records

Enguany, Buhos ha arribat als seus quinze anys de vida. D'ençà dels seus inicis el 2007, la formació
de Calafell ha anat evolucionant per diferents etapes: des de fer versions i tocar a les
celebracions del Barça fins als darreres anys, en què s'ha consolidat com a una de les bandes
amb més pistonada del pop-fusió català. Per celebrar l'aniversari, la banda va celebrar aquest
passat diumenge un concert commemoratiu a Calafell amb una gran pila de col·laboracions: La
Fúmiga, Els Catarres, The Tyets, Lildami, Sara Roy o Albert Pla, Companyia Elèctrica
Dharma, En Tol Sarmiento, Porto Bello i Maria Jacobs.

Guillem Solé, cantant de la formació, explica que inicialment no tenien planejat que el concert
agafés una envergadura tan gran. "Vam plantejar celebrar el 15è aniversari i al final la cosa s'ha
fet molt més grossa de què ens esperàvem!", reconeix. I és que en un inici, estava previst que
només vinguessin com a convidats aquells artistes amb qui tenen una amistat més propera i
estreta. "Ho vam començar dient a Els Catarres, Suu, Stay Homas... I a poc a poc, s'hi va anar
sumant més gent com The Tyets, que tocaven just abans, o En Tol Sarmiento, que van baixar
des d'Euskadi. Això va fer que totes les cançons agafessin una nova volada, perquè a cada tema hi
havia almenys una col·laboració i això va fer que el concert fos totalment únic i inèdit. 

Video: https://www.youtube.com/watch?v=zntUf9fGAJA
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El que sí que van definir des d'un principi era que volien fer aquest concert a Calafell. "Vam
pensar que el més guai seria fer-ho a Calafell i no a Barcelona -on seria més normal-, perquè
és el nostre poble i és allà on vam començar". Aleshores, els van proposar fer el concert dins del
Calafell Beach Festival, però l'havien de fer diumenge perquè el festival ja tenia la resta de dies
programats. "Normalment, fer concerts en diumenge és horrible, sobretot un diumenge final de
pont amb operació tornada pel mig. Teníem tots els ingredients perquè el concert no s'acabés
d'omplir", admet Solé. Tot i això, però, l'assistència de públic al concert va acabar sent tot un èxit.
"Ens pensàvem que tocaríem per 1.000 o 2.000 persones, però, quan faltava una hora per començar,
ens van dir que la gent no trobava aparcament i, al final ens van venir a veure 6.000 persones, i
això és una bogeria. Mai hi havia hagut tanta gent en un concert nostre a Calafell".

El cantant també destaca el gran caràcter emotiu que va tenir el concert. "Jo hi havia moments en
què m'emocionava molt perquè pensava en com vam començar, tres nens -en Jaume Nin
(guitarra), en Joan Blázquez (bateria) i jo- que a l'escola somiàvem junts en tenir un grup.
Després de tants anys, veure com tantíssima penya canta els temes de dalt a baix és
espectacular. El que hem aconseguit no ens ho imaginàvem ni en el millor dels somnis", se
n'orgulleix Solé. 

"Si miro enrere, veig que tota aquesta aventura ha estat millor del que ens haguéssim pogut
imaginar", segueix el músic. "Hem gaudit molt més del que pensàvem i ni que ens ho haguéssim
fet a mida hauríem somniat amb tot el que hem pogut compartir aquesta colla d'amics a través de
la música", reconeix. Tot i això, matisa que tampoc vol mirar més enllà ni fixar-se excessivament
en el passat, sinó centrar-se en el present i el futur més immediat. "Mirem endavant per començar
a compondre i fer un disc nou que moli".

Video: https://www.youtube.com/watch?v=UBJLsXMzWmw

Pagina 2 de 2

https://www.enderrock.cat/noticia/24631/buhos-hem-aconseguit-no-imaginavem-ni-millor-dels-somnis


